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@rijksoverheid.nl]; 5.1.2e Re
2Pels Riicken 5.1.2e 5.1.2e @pelsrijcken.nl];

@pelsrijcken.nl]
From:

Sent: Tue 12/8/2020 5:31:44 AM

Subject: Stand van zaken PIA 8.1.2020

Received: Tue 12/8/2020 5:31:45 AM

IEEE gisteren aan dat er meer helderheid gewenst is voor een betere kwaliteit van de PIA.

Vandaag en morgen worden PIA’s uitgevoerd. Een ieder is daarbij welkom.

De tijdstippen zijn jullie bekend. De Webex uithodiging, voorzover nog niet verstuurd volgt.
Ook zijn er nog een aantal punten die bij beleidsmakers/management onderwerp van gesprek zijn. (zie overzicht

hieronder).
Ik zal proberen aan de zijde van RIVM er nog meer vaart in te krijgen.

e158)
zou jij misschien bij[IEEE Strategisch Beraad deelnemers een uitspraak kunnen krijgen

over e "kenmerken gegevensverwerkingen”.

We spreken elkaar vanmiddag in elk geval weer !

Vr. groet,

Kenmerken Uitgangspunten Nog onbekend/ te beslissen Actiehouder

gegevensverwerkingen bij door RIVM

opgeleverde PIA

versie 0.1

Use case 0.8 Deelproces + Wie roept op ? EEE 3
zorgprofessionals of RIVM Strategisch beraad

-Registratie + Wie selecteert op te

feitelijke vaccinatie

(PIA op 8.12)

- Clientbeheer CIMS

(opgeleverd)

- Aanleveren

gegevens (PIA op

9.12)

roepen doelgroepen ?

+ Indien RIVM selecteert,
hoe ?

+ Hoe worden

vaccinatiegegevens

aangeleverd door

zorgprofessionals ?

(scenario’s Strategisch beraad ?)

We starten met de Exceloptie (de prikker
levert de informatie in een excel aan het

RIVM via een beveiligde weg (zorgmail

en/of een SFTP oplossing);

Een 1° verbetering waaraan gewerkt
wordt is een kleine toepassing. Deze

applicatie kan i.p.v. de Excel gebruikt
worden als bronadministratie bij de

prikker en kan een bestand aanmaken

welke beveiligd geleverd kan worden aan

het RIVM.

Een 2° verbetering waaraan gewerkt
wordt is het leggen van koppelingen met

de administraties van de prikker
(bijvoorbeeld via het LSP (Landelijk

Schakelpunt)). Idealiter kunnen dan

gegevens vanuit dat koppelvlak in de

administratie van het RIVM worden

gelezen. Eventueel kunnen (een iets

minder ideale oplossing, maar nog steeds



1003375

een verbetering) vanuit het koppelvlak
bestanden uit de bronadministraties

worden aangeleverd aan het RIVM.

Welke Monitoring activiteiten

(verwerkingen) zullen er als

eerste verricht worden ?

Wat zijn de informatieproducten
en daar voor benodigde

gegevens ?

Rechtmatigheid Wettelijke grondslag int

gegevensverwerkingen advies in bij

5.1.2e gaat

na wanneer wettelijke

regeling aangepast kan

worden

EEN vert
aanvullende

argumentatie aan

5.1.2e aanom

te onderbouwen waarom

bij het zetten van de

prik, afzonderlijk
toestemming voor

registratie vragen geen

optie is

Beoordeling risico’s voor Risico-analyse
betrokkenen (én RIVM) CIMS, 1.0 versie

van 7.12

Beschrijving voorgenomen

maatregelen (technisch,

organisatorisch,

personele)

* Volgende scenario voor de registratie is operationeel op 15 dec: - bron: 5.1.2e 1.12.2020

o Functioneel:

aanmaken en beheren cliéntdossier (BRP, COA, RNI),
aanmaken collectieve oproep o.b.v. BRP-data,

registratie (CIMS-dossier) per BSN,

ontvangen CSV-bestanden op SFTP-server en inlezen in CIMS,

ontvangen CSV-bestanden via (beveiligd) zorgmail,

vaccinatiebewijs verstrekken op papier aan burger (en eventueelEE
vaccinatiestatus aanleveren aan Lareb.

o Technisch:

extra werkplekken en internetverbindingen op de regiokantoren,
extra server-capaciteit,

= technisch applicatiebeheer door Ordina, functioneel beheer door BIS, infrastructuur en werkplekken in

beheer door de IV-organisatie, technische componenten in de infrastructuur RIVM in beheer door

Rubix/Red Hat.

* Niet beschikbaar op 15 dec:
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o Zorgverlenersportaal, dus geen handmatige invoer van vaccinaties door de prikkers. Nodig: besluit over de

middelen waarmee zorgverleners zich identificeren bij RIVM, moet besluit nemen.

o Cliéntportaal, dus nog geen digitaal vaccinatiebewijs.oe dat hij werkt aan een

app voor vaccinatiebewijs. Ik houd contact met hem hierover.

o Monitoring, omdat de rapportage tooling nog niet gereed is, dus cok geen data op het coronadashboard. Ik ga

na hoe dit project versneld kan worden.

De software is dan nog niet volledig getest.


